

桃園行政處公告

劍潭→台北車站→菜寮線往桃園校區教職員與學生專車時刻表異動通知

Notification of Faculty Member Shuttle Bus and Student Shuttle Bus Schedule Modification for Jiantan→Taipei Main Station→Cailiao Route to Taoyuan Campus

劍潭→台北車站→菜寮線往桃園校區教職員與學生專車時刻表異動，自 109 年 11 月 16 日起，請師長與同學善加利用。

Faculty Member Shuttle Bus and Student Shuttle Modified Bus Schedule for Jiantan→Taipei Main Station→Cailiao Route to Taoyuan Campus will be implemented from November 16, 2020. Please make good use of the service.

銘傳大學學生交通車時刻表(九久通運)

Ming Chuan University Student Shuttle Bus Schedule (Jiu Jiu Bus)

台一省道：三重(菜寮)至桃園校區行車路線及時刻表(來程)

行車路線 三重菜寮(重新路四段 39 號台灣銀行前)→湯臣(中興街口公車站牌)→頭前庄(捷運站 4 號出口)→新莊國中(新莊區公所前)→輔仁大學(捷運站 1 號出口)→丹鳳(丹鳳陸橋下)→迴龍(捷運站 1 號出口)→龍華科大(7-11 便利商店前)→桃園校區

菜寮	湯臣	頭前庄	新莊國中	輔仁大學	丹鳳	迴龍	龍華科大	桃園校區
07:00	07:03	07:05	07:10	07:15	07:20	07:25	07:30	08:00
08:00	08:03	08:05	08:10	08:15	08:20	08:25	08:30	09:00
09:00	09:03	09:05	09:10	09:15	09:20	09:25	09:30	10:00
13:50	13:53	13:55	14:00	14:05	14:08	14:10	14:13	14:50

備註

- 1.各站時刻僅為預估到站時間，請同學提早 5 分鐘候車。
- 2.票價：菜寮、湯臣、頭前庄↔桃園校區往返單程【60 元】；新莊、輔仁大學↔桃園校區往返單程【40 元】；丹鳳↔桃園校區往返單程【30 元】；迴龍、龍華科大↔桃園校區往返單程【20 元】。
- 3.請提前至第一學生宿舍旁走廊購票機買票，恕不接受現金和悠遊卡乘車。
- 4.桃園校區下車地點：設計大樓前
- 5.如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請電洽九久通運副經理(02)89238822 或 0931158345；總務組黃組長(03)350-7001 分機 3120 或羅啟綸老師分機 3193。

Provincial Highway 1 Route Direct Bus: Sanchong (Cailiao)←→ MCU Taoyuan Campus (Outbound Bus)

Route Sanchong Cailiao (No.39, Sec. 4, Chongxin Rd. in front of Bank of Taiwan) → Tangchen (Zhongxing St. corner bus stop) → Touqianzhuang (MRT Exit 4) → Xinjhuang Jr. High School (in front of Xinzhuang District Office) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station exit 1) → Danfeng (Under Danfeng Bridge) → Huilong (bus stop for MRT station exit 1) → Lunghwa University of Science and Technology (in front of 7-11 convenience store) → MCU Taoyuan Campus

桃園行政處公告

Cailiao	Tangchen	Touqian-zhuang	Xinzhuang Jr. High School	Fu Jen Catholic University	Danfeng	Huilong	Lunghwa Univ. of Science and Technology	Taoyuan Campus
07:00	07:03	07:05	07:10	07:15	07:20	07:25	07:30	08:00
08:00	08:03	08:05	08:10	08:15	08:20	08:25	08:30	09:00
09:00	09:03	09:05	09:10	09:15	09:20	09:25	09:30	10:00
13:50	13:53	13:55	14:00	14:05	14:08	14:10	14:13	14:50

Notes	<ol style="list-style-type: none"> 1. The arrival time at each stop is estimated for your reference only. Students who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time. 2. Ticket fare: Cailiao, Tangchen, Touqianzhuang←→Taoyuan campus 【one-way ticket: 60NTD】 Xinzhuang, Fu Jen Catholic University←→Taoyuan campus 【one-way ticket:40NTD】 Danfeng←→Taoyuan campus 【one-way ticket: 30NTD】 Huilong, Lunghwa Univ. of Science and Technology←→Taoyuan campus 【one-way ticket: 20NTD】 3. Please buy tickets at the ticket machine in the corridor next to First Dormitory. Cash payment and Easy Card are not accepted. 4. Disembark on Taoyuan Campus: In front of Design Building. 5. If the bus is late for more than 15 minutes or when there are any problems, please contact Mr. Wen, the General Manager of Jiu Jiu Bus at (02)89238822 or 0931158345; Mr. Huang, the Section Chief of Taoyuan General Affairs Section at (03)350-7001 Ext.3120, or Mr. Luo, Chi-Lun Ext.3193
-------	--

台一省道：桃園校區至三重(菜寮)(台北車站)行車路線及時刻表(回程)

行車路線	桃園校區→龍華科大(安得福藥局前)→迴龍站(高財生社區前)→雙鳳富國路口(中國信託前)→丹鳳(中正路751號前)→輔仁大學(捷運站公車站牌)→新莊國中(地球村美語前)→頭前庄(捷運站3號出口)→湯臣(中興街口公車站牌、重仁診所前)→三重菜寮(捷運站公車站牌)→台北車站
桃園校區郵政代辦所旁候車亭	
12:10→12:15(備註1)	
15:00	
16:00	
17:00	
18:00	
21:45(往菜寮沿途各站，最後至台北車站)	
備註	<ol style="list-style-type: none"> 1. 12:10分於資管大樓處乘車；12:15分於郵局代辦所前候車亭乘車。 2. 票價：菜寮、湯臣、頭前庄↔桃園校區往返單程【60元】；新莊、輔仁大學↔桃園校區往返單程【40元】；丹鳳↔桃園校區往返單程【30元】；迴龍、龍華科大↔桃園校區往返單程【20元】 3. 請提前至第一學生宿舍旁走廊購票機買票，恕不接受現金和悠遊卡乘車。

桃園行政處公告

Provincial Highway 1 Route and Schedule: MCU Taoyuan Campus → Sanchong (Cailiao) (Taipei Main Station) (Inbound Bus)

Route	MCU Taoyuan Campus → Lunghwa University of Science and Technology (in front of An-de-Fu drug store) → Huilong (in front of Kao-Tsai-Sheng community) → Shuangfeng Rd. and Fuguo Rd. intersection (in front of Chinatrust Bank) → Danfeng (in front of No. 751 Zhong-Zheng Rd.) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station) → Xinzhuang Jr. High School (in front of Xinzhuang post office) → Touqianzhuang (MRT Exit 3) → Tangchen (Zhong-Xing St. corner bus stop, in front of ChungJen Clinic) → Sanchong Cailiao (bus stop for MRT station) → Taipei campus
At the Bus Stop Next to On-campus Post Office	
12:10 → 12:15 (Note 1)	
15:00	
16:00	
17:00	
18:00	
21:45	
(Stops at each bus stop from Cailiao; terminates at Taipei Main Station)	
Notes	<p>1. Departs from Information and Management Building at 12:10 and departs from the bus stop in front of on-campus post office at 12:15.</p> <p>2. Ticket fare: Cailiao, Tangchen, and Touqianzhuang ↔ Taoyuan campus 【one-way ticket: 60NTD】 Xinzhuang, Fu Jen Catholic University ↔ Taoyuan campus 【one-way ticket: 40NTD】 Danfeng ↔ Taoyuan campus 【one-way ticket: 30NTD】 Huilong, Lunghwa Univ. of Science and Technology ↔ Taoyuan campus 【one-way ticket: 20NTD】</p> <p>3. Please buy tickets at the ticket machine in the corridor next to First Dormitory. Cash payment and Easy Card are not accepted.</p>

台二省道(國道)：劍潭捷運站 1 號出口 → 台北車站(天成飯店) → 桃園校區行車路線及時刻表 (來程)

行車路線	劍潭捷運站 1 號出口 公車站牌 → 台北車站-天成飯店 (六國麵包坊前) → 桃園校區	
劍潭捷運站 1 號出口 公車站牌	台北車站天成飯店(六國麵包坊前)	桃園校區 (僅為預估到站時間)
06:50	07:00	07:50

桃園行政處公告

07:30	07:50	08:50
08:30	08:50	09:50
13:20	13:40	14:40

備 註	<p>1. 國定假日上學前一日晚間於 20:30 時，九久通運安排 1 班返校學生專車，由台北車站-天成飯店（六國麵包坊前）發車，行經大同路口→圓環→設計大樓前(以上三站可以下車)，請同學多加利用。</p> <p>2. 上表為各起站發車時刻表，搭車同學請提早 5 分鐘候車。</p> <p>3. 票價：台北校區、台北車站天成飯店↔桃園校區往、返單程 60 元【請到第一學生宿舍旁走廊購票機買票】</p> <p>4. 如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題，請電洽九久通運副經理(02)89238822 或 0931158345；總務組黃組長(03)350-7001 分機 3120 或羅啟綸老師分機 3193。</p>
--------	---

Provincial Highway 2 Route and Schedule: Stop at Exit 1 of Jiantan MRT Station → Taipei Main Station (Cosmos Hotel Taipei) → MCU Taoyuan Campus (Outbound Bus)

Route	from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station →Cosmos Hotel Taipei, Taipei Main Station (in front of La Fusion Bakery)→MCU Taoyuan Campus	
from public bus stop at Exit 1 of MRT Jiantan Station	Cosmos Hotel Taipei-Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery)	Taoyuan campus (The arrival time at each stop is estimated for your reference only.)
06:50	07:00	07:50
07:30	07:50	08:50
08:30	08:50	09:50
13:20	13:40	14:40

Notes	<p>1. Student shuttle buses to campus will be offered on Sunday nights and the evening of a national holiday immediately preceding a regular school day. The shuttles are scheduled to depart at 20:30 from Cosmos Hotel Taipei-Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery), and following the route of Da-Tong Rd. → Roundabout → Design Building (may disembark at these 3 stops). Please make good use of the service.</p> <p>2. Above is the departure timetable. Students who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.</p> <p>3. Ticket fare: One-way ticket: 60 NTD from Taipei campus and Cosmos Hotel Taipei-Taipei Main Station (In front of La Fusion Bakery) to Taoyuan campus (Buy tickets at ticket machine in the corridor next to First Dormitory).</p> <p>4. If the bus is late for more than 15 minutes or when there are any problems, please contact Mr. Wen, the General Manager of Jiu Jiu Bus at (02)89238822 or 0931158345; Mr. Huang, the Section Chief of Taoyuan General Affairs Section at (03)350-7001 Ext.3120 or Mr. Luo, Chi-Lun Ext.3193</p>
-------	---